
 

 

 

ПРОТОКОЛ №19 

 На 19 декември 2024г (четвъртък) от 14 00 часа в Ритуалната зала 

на Община Дряново се проведе заседание на Общински съвет – Дряново, 

свикано от Председателя на Общинския съвет на основание чл.23 ал.4 т.1 и 

чл.25 т.1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

(Покана с изх.№08-00-28/16.12.2024г). 

Присъстваха:  

1. Тодор Георгиев Василев - председател на Общински съвет – Дряново 

Общинските съветници: 

2. Александър Кръстинов Македонски 

3. Антоанета Александрова Ставрева 

4. Владимир Петков Ванев 

5. Иван Ненов Марев 

6. Любомир Цветанов Йорданов 

7. Михаил Константинов Ганчев 

8. Надежда Емилова Киселкова-Юмерова 

9. Николай Иванов Минчев 

10. Пламен Николаев Обрешков 

11. Преслава Димитрова Йонкова 

12. Светослав Димитров Минчев 

13. Тихомир Димитров Трифонов 

Няма отсъстващи общински съветници от заседанието. 

Присъстваха още: 

 Трифон Панчев - кмет на Община Дряново 

 Ангел Ангелов – заместник-кмет на Община Дряново 

 Диляна Джеджева – заместник-кмет на Община Дряново 

 Цветан Йорданов – секретар на Община Дряново 

 Служители на ОбА-Дряново, докладчици по материалите от дневния ред 

 Адв. Евгени Попов – юридически консултант на ОбС-Дряново 

Тодор Георгиев – В 14 часа днес, на 19 декември, откривам 19-тото редовно 

заседание на Общински съвет – Дряново. Добър ден уважаеми г-н Панчев!  

Добър ден уважаеми г-н Ангелов, г-жо Джеджева, уважаеми г-н Йорданов, 

уважаеми колеги общински съветници! Радвам се да ви видя всички! Надявам 

се в добро здраве с коледно и новогодишно настроение откриваме 19-тото 

редовно заседание на Общински съвет – Дряново! Добре дошли още веднъж и 

на всички, които ни гледат онлайн на официалната страница Ютуб канала на 

Община Дряново. (Забележка: Заседанията на ОбС-Дряново се излъчват на 

живо не в You Tube, а в сайта на Община Дряново, раздел „Общински съвет“, 

подраздел „On-line излъчване“)  

Добър ден и на всички гости, директори на дирекции и наши колеги, които са 

тук, съграждани! 

Всеки момент очаквам г-н Попов, нашият юрист на общински съвет, да се 

присъедини, както и д-р Владимир Ванев. Така че имаме кворум. Уважаеми 

колеги, 14 точки е дневния ред в последното заседание на Общински съвет – 

Дряново за 2024г. Има ли други предложения по дневния ред? Не виждам 

такива. Моля които са съгласни с така направеното предложение за дневния 

ред, моля да гласуват: ЗА – дванадесет. /Против – няма. Въздържал се – няма./ 

Благодаря ви! Приема се дневния ред. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие следния 
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ДНЕВЕН РЕД: 

1. Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

2. Допълване на Решение №287 по Протокол №18/28.11.2024г на 

Общински съвет – Дряново (вх.№06-00-185-1/13.12.2024г) /Във вр. с 

продажба на общ. имот в с. Геша/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

3. Допълване на Решение №289 по Протокол №18/28.11.2024г на 

Общински съвет – Дряново (вх.№06-00-185-1/13.12.2024г) /Във вр. с 

продажба на общ. имот в с. Гостилица/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

4. Определяне размерът на възнаграждението на общинските съветници 

от Общински съвет – Дряново (вх.№08-00-27/12.12.2024г) 

Вносители: инж. Светослав Минчев, Николай Минчев, Любомир 

Йорданов, Пламен Обрешков, Тихомир Трифонов, Александър 

Македонски, д-р Владимир Ванев - общински съветници. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

5. Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024 г. с целева субсидия, собствени бюджетни 

средства и преходни остатъци и други средства" и разместване на 

кредити по бюджетите на КСУВХ Дряново и ИМ Дряново за 2024г 

(вх.№39-00-22-1/12.12.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП”; ПК „УТСГВСЕ”; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; 

ПК „МДСТ”; ПК „ЗСДЖН”. 

6. Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на НЧ „Развитие-1869“ (вх.№ 61-00-

119-3/12.12.2024) /Във вр. с Решение №255 от 30.09.2024г на ОбС-

Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОКБИД“; ПК „ОбАОбРС“. 

7. Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на НЧ „Дряновска пробуда-2008“ 

(вх.№ 61-00-128-1/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №29 от 

29.12.2023г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОКБИД“; ПК „ОбАОбРС“. 

8. Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - 

Трявна - в сърцето на Балкана" със Споразумение №193/13.06.2023г 

(вх.№62-00-138/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №827 от 30.05.2023г 

и Решение №104 от 28.03.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“. 

9. Удължаване срока за връщане на безлихвен заем, предоставен от 

Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на 

Балкана" (вх.№ 62-00-138-1/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №54 от 
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17.01.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „ОбАОбРС“; ПК „ОКБИД“; ПК „МДСТ“. 

10. Кандидатстване на Община Дряново с проектно предложение по 

процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ 

на Програма “Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 (вх.№04-00-

208-1/13.12.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“; ПК „ФИПКОП“. 

11. Възлагане изпълнението на услугата от общ икономически интерес 

„интегрирани здравно-социални услуги“ по процедура BG05SFPR002-

2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ на Програма “Развитие 

на човешките ресурси” 2021-2027 (вх.№04-00-208-2/13.12.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ЗСДЖН“; ПК „ФИПКОП“. 

12. Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за подземно 

трасе на ел. кабел за захранване на УПИ VIII-844 от кв.2 по плана на 

с. Царева ливада, общ. Дряново (вх.№3-04-41-1/29.11.2024г) /Във вр. 

с Искане от Григор Юшенлийски/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „ФИПКОП“; ПК „УТСГВСЕ“. 

13. Одобряване на проект за подробен устройствен план - план за 

регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за кв.30 и образуването на нови 

кв.30а и кв.30б по регулационния план с. Керека, общ. Дряново ведно 

с план за вертикално планиране, план-схеми за комуникационно-

транспортна мрежа, за водоснабдяване и електрификация, съгласно 

чл.108 ал.2 от ЗУТ (вх.№3-38-24-10/11.12.2024г) /Във вр. със 

заявление на Петър Петров с вх.№3-38-46 от 22.10.2024г/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

14. Даване на съгласие за предоставяне на имотите – полски пътища и 

напоителни канали, които не функционират, попадащи в масиви за 

ползване, съгласно сключени споразумения между собствениците 

и/или ползвателите за стопанската 2024/2025 година по цена в размер 

на средното рентно плащане за съответното землище (вх.№25-00-351-

1/13.12.2024г) /Във вр. с писмо с изх.№РД-12-04-44/12.12.2024г на 

Областна дирекция "Земеделие" относно изпълнение на процедурата, 

регламентирана в чл.37в ал.16 от ЗСПЗЗ/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Становище: ПК „УТСГВСЕ“; ПК „ФИПКОП“. 

 

Тодор Георгиев – На основание чл.23 ал.4 т.1 и чл.25 т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация откривам 19-тото редовно 

заседание на Общински съвет – Дряново с така приетия дневен ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

Изказвания, питания, становища и предложения на общински 

съветници и граждани. 

Тодор Георгиев – Заповядайте! Александър Македонски, заповядайте! 
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Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Аз имам питане към 

Общинска администрация, но виждам че г-н Матев е тук и ако той като 

гражданин иска да попита нещо, нямам нищо против да изчакам ред. Искате ли 

да попитате нещо? 

Апостол Матев – Какъв е поводът?! 

Александър Македонски – Казвам, че имам питане към Общинска 

администрация. Понеже Вие редовно идвате на сесиите, нали, имате въпроси в 

1-ва точка и като гражданин, ако искате да питате нещо, ще Ви преотстъпя 

ред, ще изчакам и тогава ще си задам моя въпрос. 

Тодор Георгиев – Добре г-н Македонски! Добър ден д-р Ванев! Заповядайте г-

н Македонски! 

Александър Македонски – По същество. Общинска администрация е 

свързана със стартиралия ремонт на пешеходната зона. Видях, че преди около 

две седмици извадиха част от настилката на детската площадка до пицарията, 

след което работата замръзна. Как се движи тоя проект и каква е причината за 

спирането там на средата на работата? 

Тодор Георгиев – Г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Причината за спирането е, че като започне ремонтът не 

трябва да спира, защото трябва да се подмени техническата инфраструктура. 

Плоскостите, които ще се сменят с гранитни плочи и т.н., трябва да се смени и 

ВиК, канал, Кабелната да си прокарат и всъщност причината да го направят 

това нещо сега е, че трябва ………… грубо казано. Имахме желание да започнем 

с подмяната на настилката включително, но имаме притесненията като тръгнем 

да разкопаваме точно по празниците ще стане изкопи, ровове и съответно 

затруднения и за гражданите. Така че по-вероятно е активно ремонтът да 

стартира след зимата, така да го кажа, март месец. Иначе настилката е тук, на 

територията на Общината, складирана е в ЖП-то и до ………… има част от 

настилката. Имаме готовност, като проектът включва освен подмяната на 

настилката на пешеходната зона и изграждане на нова детска площадка на 

мястото на тази, която е премахната, така да го нарека. Предполагам че 

изпълнителя иска да си помогне за дейностите - каквото може от тая година, но 

с оглед метеорологичното време предполагам ще изчака на пролет, като още 

един аргумент, който не изтъкнах защо не е възложено сега е, че тежестта на 

една плоча е близо 80 кг. Доста са тежки гранитните плочи, които ще се слагат 

на мястото на съществуващата настилка, доста са тежки и ако тръгнат зимата 

да го правят това нещо, шансът да има недостатъци е голям. По това нещо не 

съм говорил допълнително, но очаквам и повечето въпроси. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Г-н Македонски. 

Александър Македонски – Т.е. ако март месец се очаква да се почне 

същинската дейност, това означава че до март месец ще стои така 

полуразкопано? 

Трифон Панчев – Кое е полуразкопано? 

Александър Македонски – Детската площадка до Пицарията. 

Трифон Панчев – Премахнати са съоръженията единствено и част от 

настилката на пейките. 

Александър Македонски – Половината настилка е махната. 

Трифон Панчев – Това вече трябва да проконтролирам изпълнителя, но ако 

не ви харесва може да го заградим веднага с… 
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Александър Македонски – Не, не се заяждам изобщо! Просто ме питаха 

граждани и искам да знам. 

Трифон Панчев – Конкретно Ви отговарям по следния начин. Тъй като този 

обект е част от инвестиционната програма на Министерството на регионалното 

развитие и благоустройството фирмата изпълнител получава, както и Общината 

аванс в размер на 20 %. До моментът почти всички обекти, които изпълняваме 

и са завършени на много по-голям етап са получили само 20 % и с оглед това 

ви казвам че строителството ще бъде стандартно т.е. няма да стане за три 

месеца, шест месеца. Ако приключим в рамките на следващата календарна 

гадина ще е добре. Не съм запознат да има някакъв проблем с изкопа на 

площадката, пуснете сигнал, ще има проверка по това и ако действително има 

нещо, което е опасно и пречи на гражданите ще сигнализирам да си го 

обезопасят по начин по който да не е проблем за гражданите. Оня ден като 

минавах, поне така на око - не ми направи впечатление да има нещо, което не 

е О‘кей. 

Александър Македонски – Не, нищо опасно няма, просто гледката е доста 

………… 

Тодор Георгиев – Добре. Благодаря, г-н Панчев, г-н Македонски! Други 

въпроси, колеги! 

Заповядайте, сигурно имате въпрос? Добър ден! Добре дошли! /към Апостол 

Матев/ 

Апостол Матев – Благодаря Ви за поканата! Окуражен съм от благата усмивка 

на г-н Панчев. 

Г-н Македонски, нямам нужда от конферансие! Няма защо да поставяте нещата 

така. 

Сега, за да не си губим времето, г-н Георгиев, запознах Ви много 

обстоятелствено с проблема, който не го решават от няколко месеца, да не 

уточнявам. Запознах и г-жа Джеджева, …………………, г-жа Енчева видях някъде – 

и нея запознах. 

Тодор Георгиев – Тука е г-жа Енчева. /Мариета Енчева - директор на 

Дирекция „АСОС“/ 

Апостол Матев – Така че разберете се в Общината кой на кого е началник и 

кой трябва да свърши еди каква си работа?! 

Трифон Панчев – Да повторите проблема само отново, понеже не разбрах. 

Тодор Георгиев – Той никой не разбра. Той ни запозна, мен ме запозна като 

цяло и сега иска да го постави - човекът има право. Нека в конкретика, г-н 

Матев. 

Апостол Матев – Ами добре, съвсем телеграмно. Г-н Панчев, прекалявате с 

Вашето… 

Тодор Георгиев – Много Ви моля да спазвате …………! 

Апостол Матев – …изискването гражданите да внасят писмено. Когато става 

въпрос за някаква опасност - където и ще да е било, мисля че няма нужда от 

това нещо! 

Тодор Георгиев – Добре, само да обясня за какво става въпрос уважаеми 

колеги. За трасето и общински път към Радовци и Глушка. Там са описани 

няколко дървета и г-н Матев има опасност, че сега като завалят големите 

снегове и …………… , които ние сме описали, маркирали и прочие, и прочие и не 

са все още премахнати. И аз помислих, че най-вероятно не ни е стигнал ресурс 

за това нещо, но почистването на тези пътища в лятото и в края на есента е 
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правено, но има още няколко дървета които трябва да се премахнат. Това е 

въпросът, който може да допълни г-н Матев. Има опасения, че даването на 

прогнозата от днес, че може да вали сняг, да натрупа и т.н. И ако искате да 

допълните нещо, с което днес отново ме запозна с тоя въпрос, можете да го 

направите г-н Матев. 

Апостол Матев – Няма смисъл. Ще си спестя унижението да гледам 

ироничната усмивка на г-н Панчев. 

Трифон Панчев – Аз все пак, ако може да отговоря? Г-н Матев, ако искате 

изчакайте все пак някакъв отговор да получите преди да си тръгнете. Въпреки 

доброто ми настроение, съжалявам че това не Ви удовлетворява. Гледаме 

позитивно независимо от трудните моменти. Ситуацията е следната. Г-н Пелов, 

който работи в Общинска администрация, един от горските, който отговаря за 

подобен тип казуси, е отишъл на място и след направена от него проверка се 

твърди, че тези дървета не са опасни. 

Апостол Матев – Те са маркирани от ваши специалисти, много Ви моля! Не 

съм ги маркирал аз! 

Трифон Панчев – Това ми казаха колегите. Иначе съм съгласен с поставения 

проблем. /Апостол Матев напуска залата/ 

Иначе - по принцип е хубаво колегите от Общинска администрация да изискват 

от жалбоподатели и т.н., ако има как - да го правят писмено, защото тогава 

текат срокове и има задължение за тях да получат отговор, защото това, че г-н 

Матев се е обадил по телефона на Секретаря на Общината, на г-жа Енчева, на 

г-жа Джеджева, на г-н Ангелов, на г-н Георгиев, чат-пат и на мене ми звъни - 

няма как да приемем всеки негов сигнал на сериозно, много често се оказва че 

част от сигналите му пък са проблем за други хора. Него го притеснява някакво 

дърво, трябва да го отрежем. Веднъж отрязахме така едно дърво в Глушка и 

след това имаше други хора от селото, които буквално вдигнаха скандал на 

колегите от администрацията. Но това, което ние имаме като отговор от г-н 

Пелов е, че въпросното дърво не е опасно, просто е изникнало накриво, но е 

здраво. Нали, ако трябва всяко криво дърво на територията на Общината да го 

режим, не знам тогава… 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! 

Трифон Панчев - …какви организации ще дойдат на територията! Благодаря! 

Тодор Георгиев – Други въпроси, колеги, по 1-ва точка? Не виждам. 

Изчерпахме 1-ва точка. 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

Допълване на Решение №287 по Протокол №18/28.11.2024г на 

Общински съвет – Дряново (вх.№06-00-185-1/13.12.2024г) /Във вр. с 

продажба на общ. имот в с. Геша/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с предходно решение на Общински съвет и във 

връзка с извършена комуникация между Областен управител и Общината бяхме 

уведомени, че е желателно да впишем допълнение към решението. Поради тази 

причина направихме промяна - за добавяне на текст към въпросното решение, 

като това е част от закона и по принцип, разсъждавахме Администрацията с 

нашите юристи, че при положение една точка, която гласуваме е заложена в 

закона, може би не е нужно изрично да се залага в решението на общински 

съвет. Но с оглед, че е имало протести от страна на прокуратурата към подобни 

решения в Община Дряново, Областният управител ни помоли занапред - 
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когато взимаме такива решения, да вписваме този текст, за да няма проблеми 

съответно за тях при административни проверки. И по тази точка и по 

следващата – казусът е същия. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии. Бях 

адресирал този материал към всички постоянни комисии. Моля г-н Александър 

Македонски, от името на всички постоянни комисии, председателя на ФИПКОП 

да докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН” приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази точка, ако имате? Такива не 

виждам и не чувам. В този ред на мисли предлагам да влизаме в режим на 

гласуване. Обикновено мнозинство, за протокола. Които са съгласни с така 

направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. /Против – няма. 

Въздържал се – няма./ Приема се единодушно. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №303 

На основание чл.21 ал.1 т.23 във връзка с чл.52 ал.5 т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация във връзка с чл.62 ал.1 от 

АПК, Общински съвет - Дряново допълва свое Решение №287 по Протокол 

№18/28.11.2024г с пункт 5 със следното съдържание: 

„5. 30 на сто от постъпленията от продажбата на описаните в пункт 

втори от настоящото решение имот и сграда да се използват за финансиране на 

изграждането и/или за основен и текущ ремонт на социалната и техническата 

инфраструктура на територията на с. Геша, община Дряново.“ 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

Допълване на Решение №289 по Протокол №18/28.11.2024г на 

Общински съвет – Дряново (вх.№06-00-185-2/13.12.2024г) /Във вр. с 

продажба на общ. имот в с. Гостилица/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Аналогично на предишната точка добавяме текста от закона 

към решението. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Отново към всички 

постоянни комисии е това предложение. Моля г-н Александър Македонски да 

докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН” приема направеното 

предложение./ 
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Тодор Георгиев – В 3-та точка имате ли въпроси и питания? Уважаеми 

колеги? Не виждам такива. Преминаваме в режим на гласуване в 3-та точка, 

обикновено мнозинство – за протокола. Които са съгласни с така направеното 

предложение, моля да гласуват: ЗА – тринадесет. /Против – няма. Въздържал 

се – няма./ Приема се. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №304 

На основание чл.21 ал.1 т.23 във връзка с чл.52 ал.5 т.1 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация във връзка с чл.62 ал.1 от 

АПК, Общински съвет - Дряново допълва свое Решение №289 по Протокол 

№18/28.11.2024г с пункт 4 със следното съдържание:  

„4. 30 на сто от постъпленията от продажбата на описаните в пункт 

първи от настоящото решение имот и сграда да се използват за финансиране 

на изграждането и/или за основен и текущ ремонт на социалната и 

техническата инфраструктура на територията на с. Гостилица, община 

Дряново.“ 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА 

Определяне размерът на възнаграждението на общинските съветници 

от Общински съвет – Дряново (вх.№08-00-27/12.12.2024г) 

Вносители: инж. Светослав Минчев, Николай Минчев, Любомир 

Йорданов, Пламен Обрешков, Тихомир Трифонов, Александър 

Македонски, д-р Владимир Ванев - общински съветници. 

Тодор Георгиев – Адресирано е до всички постоянните комисии. Кой ще 

докладва? Александър Македонски, заповядайте! 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Предложението ни, 

както го представихме на комисиите, е буквално за замразяване на заплатите 

на общинските съветници за 2025г при условие, че средната брутна работна 

заплата в Община Дряново е повишена. Това смятаме, че е разумна мярка на 

фона на това, че през 2024г средствата не достигат. От направената справка, 

която ни беше предоставена от Общинска администрация във времето между 

комисиите и общински съвет се вижда категорично и ясно, че това е основно 

заради повишеното възнаграждение в Общинска администрация, ерго нашите 

повишени възнаграждения. Това ще позволи да се направи по-точен разчет и 

по-реалистичен - от Община Дряново, така щото сметката да излезе. И 

последно – на фона на това, че повишихме данъците на предходната сесия 

смятам че ………………, като жест да направим нещо такова - става въпрос за 

символично намаляване от наша страна, надявам се да проявите разбиране. На 

колегите, които не бяха информирани овреме за това нещо, искам да 

използвам и сесията публично отново да им се извиня. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии. Те са всички комисии. 

Моля г-н Александър Македонски да докладва. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянните 

комисии приемат предложението. 

/Становище: Вносителите предлагат допълнение в т. III, изречение първо, от 

проекта за решение, както следва: III. Настоящото решение влиза в сила след 

приемане на бюджета на Община Дряново за 2025г, при условие, че СБРЗ в 

Община Дряново се увеличи с 10 %. До влизане в сила на решението 
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възнаграждението на общинските съветници се формира съгласно Решение 

№59 от Протокол №6/27.01.2016г на Общински съвет – Дряново. 

ПК „ФИПКОП” приема предложението с докладваното допълнение. ПК 

„УТСГВСЕ” приема предложението с докладваното допълнение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема предложението с докладваното допълнение. ПК „ОКБИД“ приема 

предложението с докладваното допълнение. ПК „МДСТ” приема предложението 

с докладваното допълнение. ПК „ЗСДЖН” приема предложението с 

докладваното допълнение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! По искане и запитване на г-жа Преслава 

Йонкова са ни предоставени материалите от финансовите… Г-жо Йонкова, 

имате ли някакви въпроси, допълнителни? /Предоставен писмен отговор от 

Кмета на Община Дряново с вх.№08-01-44 от 17.12.2024г във връзка с 

поставени въпроси от общинския съветник Преслава Йонкова по време на 

заседанията на постоянните комисии за разходването на средства от 

общинския бюджет за издръжка на Общински съвет – Дряново през 2024г./ 

Искате ли да прочета сега? Удовлетворява ли Ви? Заповядайте! 

Преслава Йонкова – Благодаря, г-н Георгиев! Аз се запознах с отговора. 

Предполагам, че и другите колеги са се запознали. Нямам допълнителни 

въпроси. 

Тодор Георгиев – И разбрахте от къде идва тази разлика? 

Преслава Йонкова – Ами след като нямам допълнителни въпроси, означава 

че съм разбрала. 

Тодор Георгиев – Аз искам да обобщим, за да може да стане ясно на всички 

колеги и на всички хора, които с нетърпение очакват тази точка. Благодаря Ви! 

Преслава Йонкова – По точката, аз ще кажа моето впечатление, че целта на 

това предложение е да се запази размера на възнаграждението на общинските 

съветници в този вид. Идеята не е да се намалят възнагражденията, нали, да 

не преувеличаваме с цифрите, които фигурират в предложението и да не 

остане някакво грешно впечатление, че общинските съветници едва ли не си 

намаляват заплатите. 

Тодор Георгиев – Александър Македонски. 

Александър Македонски – Това е абсолютно вярно. Не го правим с идеята да 

говорим после, че сме си намалили заплатите, не случайно използвах думата 

замразяване. 

Тодор Георгиев – В реда на тези мисли, за информация, ако ми позволите 

уважаеми колеги, уважаеми г-н Панчев, уважаеми г-н Димитров, под графата 

„Разходи за външни услуги“ – това са най-вероятно материали, хартия, лепила, 

нали така? 

Радослава Вълкова – Това не са външни услуги. 

Красимир Димитров – Не са. 

Тодор Георгиев – А какво е? 

/разговори в залата/ 

Преслава Йонкова – Г-н Георгиев, Вие питахте мене дали съм се запознала с 

информацията, а става ясно че Вие не сте прочели информацията. 

Тодор Георгиев – Не, не, не. Напротив! Аз предполагах, но не бях сигурен за 

това нещо. Все пак няма от къде да се намалят повече разходите, това исках да 

кажа, да обоснова, а-а-а…в тази графа. Добре. Други въпроси? Иван Марев. 
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Иван Марев – Аз искам само да кажа, че ще се въздържа от това, което са 

решили моите колеги, поради простата причина, че не е изцяло говорено с нас. 

Никой не е до тия 30, 40 или 50 лева, а въпросът е принципен и друг път 

трябва да се поставят нещата не пред свършен факт. 

Тодор Георгиев – Александър Македонски. 

Александър Македонски – Г-н Марев, Ваше право е да се въздържите с тези 

аргументи. Искам само, понеже и с други колеги дискутирах това нещо, 

разбирам раздразнението от някои колеги, че не са били информирани 

предварително за това нещо. В крайна сметка има си процедура и правилник 

на общинския съвет, входирането в комисиите дава достатъчно време на 

всички съветници да се запознаят с предложенията и да ги стопират, ако имат 

някакви съображения. Само по себе си, нали, Вие каквито аргументи искате 

може да имате да гласувате „Против“ или „Въздържал се“, ваша воля, но ние не 

сме направили нещо, което е противозаконно, нередно или неморално, като 

предложихме това наше становище. 

Тодор Георгиев – Иван Марев. 

Иван Марев – Аз напълно разбирам какво искате да ми кажете, но поради тоя 

начин на комуникация в Сандански сега, примерно, са застрашени да нямат 

болница, защото се застъпиха и са уволнили лекар – Общинският съвет или 

една част от него, и всички  лекари подадоха оставка. В смисъл – тия неща…, 

не се прави така! Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – На въпроса на част от общинските съветници - защо ни 

няма името в това предложение? Това беше причината, че трябваше всички във 

вътрешно заседание на общински съвет да обсъдим. Уважаеми колеги, тези 

които имат някакви помисли в главата си, да знаят защо ми няма името в това 

предложение, което аз ще подкрепя, нали, защото то е - за всички е коректно и 

морално това нещо. Но защо ми няма името в това предложение, за да 

изчистим нашите взаимоотношения, точно поради тази причина, която аз 

упоменах на председателите, на тримата председатели на комисии – с едно 

вътрешно заседание, което знаме, че…ние нямаме време ………… всеки ден сме 

ангажирани и т.н., но това което каза Иван Марев – вярно, правилно, всеки си 

решава нали, да си гласува всеки който както намери за добре. Други въпроси? 

Трифон Панчев – Ако може и аз да взема думата? 

Тодор Георгиев – Заповядайте, г-н Панчев! 

Трифон Панчев – Слушам ви внимателно. Първо мислех да не вземам 

отношение, защото - дето се вика, ще излезе малко и като заяждане. Първо – 

от поведението от страна на общинските съветници, аз за първи път останах с 

впечатление, че трябва да има някакво единодушие. Имате право всеки да си 

прави предложения, да ги обсъждате, да ги предлагате, да ги отхвърляте. То 

тоя дебат е излишен в момента. А иначе – по отношение на възнагражденията, 

само да ви кажа, тази година в Севлиево приеха възнаграждение една 

минимална заплата - на общинските съветници. В Севлиево. Което е би казал 

по-малко от формулата, която е в Дряново. Просто за информация. И това е от 

мене. Гласувайте и каквото решите, това няма да изкриви бюджета много – и 

да се замрази, и да не се замрази. Както каза г-н Македонски, това е някакъв 

жест в крайна сметка, с оглед това, че се редуцират на много места с оглед 

бюджета и повишаването на минималната работна заплата, което през 

следващата година ще се отрази сериозно. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, други въпроси? Юмерова. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! Аз принципно бух 

подкрепила такъв вид предложение, но сега ще се въздържа със същите 
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мотиви, които споделих и на комисиите. Моето мнение е, че колегите 

прибързват, предвид неясната ситуация в държавата с републиканския бюджет, 

и това предложение трябваше да бъде сложено на масата след като имаме 

приет бюджет и вече коментираме общинския такъв, защото не сме сигурни от 

тук цитираните проценти дали ще постигнат желания ефект. Това са моите 

мотиви. Благодаря ви! 

Тодор Георгиев – Други въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в режим… 

Радослава Вълкова – Аз имам. 

Тодор Георгиев – Да, заповядай! 

Радослава Вълкова – Технически, за оформяне на решението. За трето 

римско, което се и докладва: „Настоящото решение влиза в сила след приемане 

бюджета на Община Дряново за 2025 година при условие, че средната брутна 

работна заплата в Община Дряново…“, ако се фиксира „се увеличи с 10 %“, 

има опасност ако се увеличи с 9, с 11 – и решението няма да влезе в сила. 

Може би – „…се увеличи спрямо 2024г“? Да не се фиксира процентът? Ако се 

увеличи спрямо 2024-та. 

адв. Евгени Попов – Не фиксирайте процент, моля. 

Трифон Панчев – Както казах – увеличението на минималната заплата е 

заложено и тя няма как да бъде отменена. 

Радослава Вълкова – Въпросът е да не се фиксира процента. Защото влиза в 

сила… 

Трифон Панчев – Това вече е друг въпрос. Минималната заплата ще се 

вдигне при всички положения. 

Радослава Вълкова – Защото решението няма да влезе в сила ако е друг 

процент и на практика няма да ви се замразят заплатите. 

Тодор Георгиев – Александър Македонски, заповядай! 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Нека да гласуваме 

предложението с допълнението този процент да отпадне. 

адв. Евгени Попов – Точно така. 

Радослава Вълкова – При условие, че средната брутна заплата… 

Александър Македонски – Бъде увеличена. 

Радослава Вълкова – …се увеличи спрямо 2024г. Или се увеличи? 

Александър Македонски – Без да фиксираме процента. 

Радослава Вълкова – Добре. Без процент. А да пиша ли спрямо 2024 година? 

Или? 

Съветници – Може. 

Тодор Георгиев – Да, да, да. 

Радослава Вълкова – Добре. За  мене е ясно. 

Тодор Георгиев – Други въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно е гласуването. 

Радослава Вълкова – Не е поименно. Седем гласа са необходими. 

Тодор Георгиев – Седем гласа, да. Седем гласа, извинявайте. Които са 

съгласни с така направеното предложение, моля да гласуват: ЗА – осем. Против 

– един. Въздържал се – четири. Приема се предложението. 
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След проведено обсъждане и гласуване, с 8 /осем/ гласа ЗА, 1 /един/ глас 

ПРОТИВ и 4 /четири/ гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №305 

На основание чл.34 ал.1 и ал.2 т.2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Общински съвет – Дряново РЕШИ: 

I. Определя размера на ежемесечното възнаграждението на общинските 

съветници в Общински съвет – Дряново през 2025г, за участието им в 

заседанията на общинския съвет и на неговите комисии, както следва: 

1. За участие в едно заседание на Общинския съвет на общинския 

съветник се начислява възнаграждение в размер на 50 /петдесет/ на сто от 

средната брутна работна заплата в Общинска администрация - Дряново за 

съответния месец. 

2. За участие в едно заседание на постоянните и временните комисии 

към ОбС-Дряново на общинския съветник се начислява възнаграждение в 

размер на 15 /петнадесет/ на сто от средната брутна работна заплата в 

Общинска администрация - Дряново  за съответния месец. 

3. Общият размер на възнаграждението на общинския съветник в 

рамките на един месец не може да бъде повече от 65 на сто /шестдесет и пет 

на сто/ от средната брутна работна заплата в Общинска администрация - 

Дряново за съответния месец. 

II. Размерът на възнаграждението на общинските съветници от 

Общински съвет – Дряново да се определя всяка година след приемането на 

бюджета на Община Дряново за съответната година. 

III. Настоящото решение влиза в сила след приемане на бюджета на 

Община Дряново за 2025г при условие, че СБРЗ в Община Дряново се увеличи 

спрямо 2024г. До влизане в сила на решението възнаграждението на 

общинските съветници се формира съгласно Решение №59 от Протокол 

№6/27.01.2016г на Общински съвет – Дряново. 

 

ПО ТОЧКА ПЕТА 

Промяна на обекти включени в „Списък на обекти, предлагани за 

финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени бюджетни 

средства и преходни остатъци и други средства“ и разместване на 

кредити по бюджетите на КСУВХ Дряново и ИМ Дряново за 2024г 

(вх.№39-00-22-1/12.12.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

/В залата присъстват директора на КСУВХ Христо Ангелов, счетоводителя на 

КСУВХ Даниела Генчева, счетоводителя на Исторически музей Валентина 

Костова./ 

Трифон Панчев – Ще помоля г-н Димитров да докладва. Благодаря ви! 

Красимир Димитров, директор на Дирекция „МДТБФ“ – Добър ден на всички 

общински съветници! Предлагаме на вашето внимание предложение за промяна 

списъка на обекти предлагани за финансиране през 2024г с целева субсидия 
собствени бюджетни средства и преходни остатъци и други средства в Община 

Дряново и допълнение за разместване на кредити по бюджетите на Комплекс за 
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социални услуги за възрастни хора - гр. Дряново и Исторически музей. 

Предложените промени се налагат поради настъпили обстоятелства при 

изпълнението на част от обектите в капиталовата програма на Община 

Дряново, съответно намаляване стойността на ремонт на улица в община 

Дряново и насочване на част от средствата към друг обект. И постъпили 

предложения в Общинската администрация от страна на г-н Христо Ангелов – 

директор на Комплекса за социални услуги за възрастни хора, и от г-н Иван 

Христов  - директор на Исторически музей. Най-общо предложените промени са 

намаляване стойността на обект „Основен ремонт на ул. „Борова гора“ гр. 

Дряново“ със сумата от 22 980 лв и насочване тази сума и включване на нов 

обект „Доставка на високоволтова акумулаторна батерия“ на същата стойност. 

В Комплекса за социални услуги за възрастни хора предложените промени са 

за намаляване на вече изпълнени обекти от капиталовата програма на 

Комплекса и придобиване на друго оборудване, машини и съоръжения и 

придобиване на други ДМА на обща сума 41 767 лв и пренасочване на тази 

сума към разходи за външни услуги. Съответно в бюджета на Исторически 

музей - Дряново предложените промени са за завишаване на приходите от 

продажба на услуги, стоки и продукция с 2 000 лв и насочване на това 

завишение от 2 000 лв към дейност придобиване на материали. Съответно на 

днешната сесия на Общински съвет – Дряново присъстват представители на 

Комплекса за социални услуги за възрастни хора и на Исторически музей – 

Дряново, ако имате нужда от допълнителни разяснения от тяхна страна по 

промените, те могат да ви отговорят. От страна на Община Дряново също сме 

насреща. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря, г-н Димитров! Тази точка бе адресирана до 

всички постоянни комисии. Моля г-н Александър Македонски – председателя 

на ФИПКОП, да докладва от името на всички постоянни комисии. Благодаря Ви! 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП” приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ” 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното предложение. ПК „МДСТ” 

приема направеното предложение. ПК „ЗСДЖН” приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази точка? Юмерова. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! Аз на комисиите 

поставих въпроса, но ръководството на Комплекса не присъстваше, сега 

въпросът ми е към него. Тъй като сумата се пренасочва към външни услуги, 

моля за малко повече информация в какво се състоят те? Благодаря! 

Тодор Георгиев – Заповядайте! Добър ден! 

Даниела Генчева, счетоводител на КСУВХ – Добър ден на всички! Искам 

първо да кажа, че капиталовите разходи са от преходен остатък от 

предходната година. Към момента са приключили договорите по доставка на 

съоръжения, дълготрайни активи, доставка на преместваеми обекти и остатъка 

го прехвърляме във външни услуги, като ще платим част от разходите за 

доставка на храна за месец декември, по принцип ………… Отделно текат 

довършителни работи по обекти по изграждане на трасета за ел. инсталации, 

ВиК, канализация. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Въпроси, други? Не виждам такива. Благодаря! 

Седем гласа, поименно. Преминаваме в… Заповядайте г-н Трифонов! 

Тихомир Трифонов – Ще си направя самоотвод. 
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Тодор Георгиев – Добре. Благодаря Ви! Преминаваме в режим на гласуване – 

7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов Самоотвод 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 1 общински съветник, 

гласували: ЗА – 12; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №306 

На основание чл.21 ал.1 т.6 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и във връзка с чл.124 ал.2 от Закона за публичните 

финанси, Общински съвет - Дряново извършва промени в капиталовата 

програма на Община Дряново за 2024г, съгласно Приложение №1 „Списък на 

обекти, предлагани за финансиране през 2024г с целева субсидия, собствени 

бюджетни средства и преходни остатъци и други средства“, и размества 

кредити по бюджетите на КСУВХ - Дряново и Исторически музей - Дряново, 

както следва: 

1. В Община Дряново: 

1.1. Намалява стойността на обект „Основен ремонт на ул. Борова гора 

гр. Дряново“ от част II „Капиталови разходи, финансирани от собствени 

приходи и преходни остатъци“ със сумата от 22 980 лв. 

1.2. Включва нов обект: „Доставка на високоволтова акумулаторна 

батерия“ на стойност 22 980 лв в част II „Капиталови разходи, финансирани от 

собствени приходи и преходни остатъци“. 

2. В „Комплекс за социални услуги за възрастни хора - гр. Дряново“: 

2.1. По разходната част на бюджета: 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново – 

общо: 

 

 



Протокол №19 на Общински съвет – Дряново от 19.12.2024г. 

Стр. 15 от 28 

 

 

 

 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
41767 5203 

Придобиване на др. 

об., машини и съор. 
1969 

   5219 
Придобиване на др. 

ДМА 
39798 

 Всичко увеличение: 41767  Всичко намаление: 41767 

 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново 1 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
14900 5219 

Придобиване на др. 

ДМА 
14900 

 Всичко увеличение: 14900  Всичко намаление: 14900 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново 2 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
19790 5219 

Придобиване на др. 

ДМА 
19790 

 Всичко увеличение: 19790  Всичко намаление: 19790 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново 3 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
3036 5219 

Придобиване на др. 

ДМА 
2000 

   5203 
Придобиване на др. 

об., машини и съор. 
1036 

 Всичко увеличение: 3036  Всичко намаление: 3036 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново 4 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
933 5203 

Придобиване на др. 

об., машини и съор. 
933 

 Всичко увеличение: 933  Всичко намаление: 933 

Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново 5 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
2609 5219 

Придобиване на др. 

ДМА 
2608 

 Всичко увеличение: 2608  Всичко намаление: 2608 
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Дейност 1530 - Център за настаняване от семеен тип - ЦНСТПЛПР Дряново 6 

§ Наименование 
Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

намаление 

1020 
Разходи за външни 

услуги 
500 5219 

Придобиване на др. 

ДМА 
500 

 Всичко увеличение: 500  Всичко намаление: 500 

2.2. Размества обекти от капиталовата програма, както следва: 

Намаление: 

2.2.1. Доставка и монтаж на преместваем обект: склад за материали - 14900 

лв. 

2.2.2. Доставка и монтаж на преместваем обект: склад за храна - 17790 лв. 

2.2.3. Доставка и монтаж на преместваем обект: работилница - 500 лв. 

2.2.4. Оформяне на достъпна среда 3 бр. - 6000 лв. 

2.2.5. Закупуване на моторни косачки 2 бр.- 1866 лв. 

2.2.6. Закупуване на моторна резачка - 103 лв. 

2.2.7. Закупуване и монтаж на беседка - 608 лв. 

3. В Исторически музей – Дряново: 

 Приходна част   Разходна част  

§ 
Приходи и доходи от 

собственост /МД/ 

Сума 

увеличение 
§ Наименование 

Сума 

увеличение 

2400 
Приходи и доходи от 

собственост 
2000 лв 1000 Издръжка 2000 лв 

2404 

Нетни приходи от 

продажби на услуги, 

стоки и продукция 

2000 лв 1015 Материали 2000 лв 

 Всичко увеличение: 2000 лв  Всичко увеличение: 2000 лв 

4. Задължава кмета на Община Дряново да извърши необходимите 

промени, считано от датата на взетото решение. 

 

ПО ТОЧКА ШЕСТА 

Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на НЧ „Развитие-1869“ (вх.№61-00-

119-3/12.12.2024) /Във вр. с Решение №255 от 30.09.2024г на ОбС-

Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с отпусната помощ на Читалището и с оглед на 

това, че срокът за отчитане се удължава с оглед на това, че Фонд „Земеделие“ 

малко по-бавно обработва тия преписки се налага да вземем решение, с което 

да отложим с шестмесечие срокът, в който Читалището следва да възстанови 

сумата на Общината. И в тази връзка правим така направеното предложение, 

колеги. 

Тодор Георгиев – Становище на постоянните комисии. Моля да докладва 

Александър Македонски – председател на ФИПКОП. 
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Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Трите постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? /няма/ Преминаваме в режим на 

гласуване. За протокола – 7 гласа, поименно. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева Самоотвод 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков Самоотвод 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

След направен самоотвод от 2-ма общински съветника, 

гласували: ЗА – 11; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 11 /единадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №307 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет - 

Дряново: 

1. Дава съгласие срокът за връщане на временна финансова помощ, 

отпусната със Споразумение №Д-325-1/15.10.2024г, да бъде удължен до 

30.06.2025г. 

2. Възлага на кмета на община Дряново да подпише анекс към 

Споразумение №Д-325-1/15.10.2024г с НЧ „Развитие-1869“, в което да се 

уточни срокът за възстановяване на предоставената временна финансова 

помощ. 

3. Възлага на кмета на община Дряново да осъществява контрол, 

относно разходването на предоставените средства. 

 

ПО ТОЧКА СЕДМА 

Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на НЧ „Дряновска пробуда-2008“ 

(вх.№61-00-128-1/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №29 от 29.12.2023г 

на ОбС-Дряново/ 
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Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

/В залата присъства секретаря на НЧ „Дряновска пробуда-2008“ Румяна 

Карамфилова./ 

Трифон Панчев – Предложението е идентично на предходното. Във връзка с 

проект на Читалище е отпуснат заем от страна на Общината. Моля да удължим 

срока с още шест месеца, в които след отчитането и възстановяването на 

сумата, Читалището ще възстанови средствата на Общината. Благодаря! 

Тодор Георгиев – От името на 3-те постоянните комисии ФИПКОП, 

„Образование, култура, библиотечна и информационна дейност“ и „Общинска 

администрация“, моля председателя на ФИПКОП г-н Александър Македонски да 

докладва 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! И трите постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ 

приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ приема направеното 

предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси? Не виждам такива. 

Преминаваме в режим на гласуване. Седем гласа, поименно – за протокола. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №308 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет - 

Дряново: 

1. Дава съгласие срокът за връщане на временна финансова помощ, 

отпусната със Споразумение №Д-251/10.07.2024г, да бъде удължен до 

30.06.2025г. 
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2. Възлага на кмета на община Дряново да подпише анекс към 

Споразумение №Д-251/10.07.2024г с НЧ „Дряновска пробуда-2008“, в което да 

се уточни срокът за възстановяване на предоставената временна финансова 

помощ. 

3. Възлага на кмета на община Дряново да осъществява контрол, 

относно разходването на предоставените средства. 

 

ПО ТОЧКА ОСМА 

Удължаване срока за връщане на временна финансова помощ, 

предоставена от Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна 

- в сърцето на Балкана“ със Споразумение №193/13.06.2023г (вх.№62-

00-138/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №827 от 30.05.2023г и 

Решение №104 от 28.03.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – По тази и в следващата точка имаме казус във връзка с 

Местната инициативна група, на която Общината е предоставила  заем на 

средства по мярка във връзка с изпълнението на проекта и самоучастието, 

което трябва да се направи. Но във връзка с финансова корекция срокът, в 

нарушение на изпълнение на заложените в договора между Фонд „Земеделие“ 

И МИГ правила. Там държа да отбележа, че има дело, което - миналата седмица 

беше последното заседание, обяви се за решаване и се надяваме при 

благосклонност от страна на Върховния административен съд да успеем тая 

корекция да я премахнем, за да можем действително тия средства или да ги 

възстанови МИГ-ът на Общината, или съответно Общината да…одобри на МИГ-

ът да ги използва за някакви ……… целеви. И в тази връзка, по тази и по 

следващата точка предлагаме отново за отлагане за възстановяване на взетите 

средства от страна на МИГ-а. Като във връзка със средствата, които са по 

отношение …………… да се каже, че в случай че МИГ-ът бъде осъден и тия пари 

не бъдат възстановени, тогава ще трябва Общински съвет заедно с Общината 

да вземем решение или да увеличим вноската на Общината и тия пари да бъдат 

прихванати, или задължението да бъде отписано, защото МИГ-ът няма дейност, 

която да генерира приходи и средства т.е. ние ………………, ако МИГ-ът загуби 

делото, просто да ви го кажа от сега. И пак казвам, мисля че сме направили 

всичко възможно да оборим аргументите, макари да има някои нарушения от 

страна на предишното ръководство сме намерили чисто формални причини 

поради които се надяваме да отпадне нарушението или катът, който е 

съставен. Това е от мен. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии. Г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Комисиите приемат 

предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното 

предложение. ПК „МДСТ“ приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря! Колеги, въпроси? В 8-ма точка, преминаваме в 

режим на гласуване. Не виждам такива.  

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 
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3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №309 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет - 

Дряново: 

1. Дава съгласие срокът за връщане на безлихвен заем, отпуснат със 

Споразумение №193/13.06.2023г, да бъде удължен до 15.09.2025г. 

2. Възлага на кмета на община Дряново да подпише анекс към 

Споразумение №193/13.06.2023г със СНЦ МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето 

на Балкана“, в което да се уточнят сроковете, обезпечаването и начина на 

възстановяване на предоставената финансова помощ. 

3. Възлага на кмета на община Дряново да осъществява контрол, 

относно разходването на предоставените средства. 

 

ПО ТОЧКА ДЕВЕТА 

Удължаване срока за връщане на безлихвен заем, предоставен от 

Община Дряново на Сдружение МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на 

Балкана“ (вх.№62-00-138-1/12.12.2024г) /Във вр. с Решение №54 от 

17.01.2024г на ОбС-Дряново/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

/Точка 8 и т.9 са докладвани заедно/ 

Трифон Панчев – В предходната точка като че ли докладвах повече за тази 

точка. Ако има нещо в допълнени и интересува общинските съветници, съм 

насреща за въпроси. Благодаря! 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии. Г-н 

Македонски. 

Александър Македонски – Благодаря, г-н Георгиев! Всички постоянни 

комисии приемат предложението. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „ОбАОбРС“ 

приема направеното предложение. ПК „ОКБИД“ приема направеното 

предложение. ПК „МДСТ“ приема направеното предложение./ 
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Тодор Георгиев – Въпроси? Не виждам такива. Седем гласа, поименно е 

гласуването в 9-та точка. Влизаме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №310 

На основание чл.21 ал.1 т.10 и т.24 и чл.27 ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, Общински съвет - 

Дряново: 

1. Дава съгласие срокът за връщане на безлихвен заем, отпуснат със 

Споразумение №Д-46/22.01.2024г, да бъде удължен до 15.09.2025г. 

2. Възлага на кмета на община Дряново да подпише анекс към 

Споразумение Д-46/22.01.2024г със СНЦ МИГ „Дряново - Трявна - в сърцето на 

Балкана“, в което да се уточнят сроковете, обезпечаването и начина на 

възстановяване на предоставената финансова помощ. 

3. Възлага на кмета на община Дряново да осъществява контрол, 

относно разходването на предоставените средства. 

 

ПО ТОЧКА ДЕСЕТА 

Кандидатстване на Община Дряново с проектно предложение по 

процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ 

на Програма “Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 (вх.№04-00-

208-1/13.12.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново 

Трифон Панчев – По тази и по следващата точка ще докладва г-жа Джеджева. 

Диляна Джеджева – Уважаеми общински съветници, настоящото 

предложение е за даване на съгласие за кандидатстване на Община Дряново 

по процедура „Иновативни здравно-социални услуги“ по Програма “Развитие на 

човешките ресурси”, което е продължение на досегашната програма, по която 

всички сме бенефициенти, а именно „Грижа в дома“. Разписани са допустимите 
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дейности предоставяни като предоставяне на почасови здравно-социални 

услуги на нуждаещи се лица с увреждания и възрастни хора, като за всички 

общински дейности в община Дряново е предвиден бюджет 131 541,52 лв за 

период от 24 месеца, което може да обезпечи помощта за 16 лица, нуждаещи 

се от такава помощ. Във връзка с гореизложеното молим за вашето съгласие за 

кандидатстване на Община Дряново и предприемане на последващите действия 

по подаване на документите. А следващото предложение е отново свързано с 

това кандидатстване, вече в рамките на съответната услуга, като 

предложението е да бъде възложено на Дирекция „Инвестиционна и 

хуманитарна политика“ в Община Дряново и да се изпълнява директно от 

Общината. 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Становища на постоянните комисии към 

които беше адресиран този материал – „Здравеопазване“ и ФИПКОП. Моля д-р 

Владимир Ванев – председателя на „Здравеопазване, социални дейности“  да 

докладва от името на двете постоянните комисии. 

д-р Владимир Ванев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни комисии 

приемат направеното предложение. 

/Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси по тази точка? Юмерова, заповядайте. 

Надежда Киселкова-Юмерова – Благодаря, г-н Георгиев! Казахте за 16 

потребителя. Искам да Ви попитам евентуално, от някаква статистика, дали е 

изчерпан броя на такива лица, регистрирани? И ако се завиши с едно-две лица, 

има ли възможност и те да бъдат включени програмата? 

Другият ми въпрос е – в т.1-ва пишете, че е за здравно-социални услуги. Има 

ли предвиден медицински квалифициран персонал, който да се подсигури по 

тази програма? 

И последният ми въпрос за тези специализирани обучения. Включват ли, не 

бих казала точно като приложения, но тези телекеър услуги, посочени в 

писмото или към какво са били насочени тези обучения? 

Благодаря! 

Диляна Джеджева – Да. На първият въпрос – те са точно определени 16 лица 

с точно определен бюджет за всяка община. Както на комисиите го обясних, 

през годината имаше едно сериозно обектиране на всички общини във връзка с 

различните линии, по които Общините предоставят такава помощ – било то 

асистентска подкрепа, лична помощ, грижа в дома т.е. там потребителите имат 

различен профил – дали са с ТЕЛК с чужда помощ, без ТЕЛК или са с ТЕЛК с 

по-нисък процент, без чужда помощ. На база това са направени тези оценки 

т.е. няма как да поискаме повече бройки. Те вече са остойностени за 

територията на цялата страна и всички общини. 

По повод квалифицирания персонал за здравно-социални услуги, към момента 

към приключващия бивш проект „Патронажна грижа в дома“ имаме четири 

медицински лица, от които ще трябва по новият проект да остане едно т.е. 

бюджетът стигна до толкова. Като тези медицински лица предоставят общи 

здравно-социални услуги. Те ходят по домовете, срещат се с потребителите, 

могат да им измерят кръвното, да им дадат съвети, нали, общи такива 

медицински прегледи, които могат да бъдат направени в домашна среда. 

По повод обученията – те също са конкретно предписани за тия програми. 

Говоря вече за служителите, които ще бъдат наети за асистенти. Те трябва да 

са преминали предварително обучение от сертифицирана агенция, фирма, 

която има правото да предоставя такива обучения. 

Това е. Ако нещо друго мога да обясня? 
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Тодор Георгиев – Благодаря Ви, г-жо Джеджева! Колеги, други въпроси в 10-

та точка има ли? Няма. Обикновено мнозинство. Влизаме в режим на гласуване. 

Които е съгласни с така направеното предложение в 10-та точка, моля да 

гласуват: ЗА – дванадесет. Против – няма. Въздържал се – няма. Приема се 

предложението. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №311 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл.21 ал.2 от ЗМСМА и съгласно 

изискванията за кандидатстване по Програма „Развитие на човешките ресурси“ 

2021-2027, процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални 

услуги“, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие Община Дряново да кандидатства с проектно 

предложение по Програма „Развитие на човешките ресурси“, BG05SFPR002-

2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“.   

2. Упълномощава Кмета на Община Дряново да подготви и внесе 

необходимата проектна документация, да изпълни процедурите и подпише 

съответните документи, включително Договора за БФП, във връзка с 

изпълнението на проекта. 

 

ПО ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА 

Възлагане изпълнението на услугата от общ икономически интерес 

„интегрирани здравно-социални услуги“ по процедура BG05SFPR002-

2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ на Програма “Развитие 

на човешките ресурси” 2021-2027 (вх.№04-00-208-2/13.12.2024г) 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Тя г-жа Джеджева докладва в предишната точка. Ако има 

въпроси сме насреща. 

Тодор Георгиев – Становища на постоянните комисии „Здравеопазване“ и 

ФИПКОП. Моля отново д-р Владимир Ванев да докладва от името на двете 

постоянни комисии. 

д-р Владимир Ванев – Благодаря, г-н Георгиев! Отново двете постоянни 

комисии приемат направеното предложение. 

/Становище: ПК „ЗСДЖН“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? Не виждам такива. Обикновено 

мнозинство. И влизаме в режим на гласуване. Които е съгласни с така 

направеното предложение в т.11-та, моля да гласуват: ЗА – дванадесет. 

/Против – няма. Въздържал се – няма. От гласуването отсъства общинския 

съветник Тихомир Трифонов./ 

След проведено обсъждане и гласуване, с 12 /дванадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №312 

На основание чл.21 ал.1 т.23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.25 ал.2 т.5 от Закона за социалните услуги, във 

връзка с Решение 2012/21/ЕС на Европейската комисия от 20.12.2011г относно 
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прилагането на чл.106 параграф 2 от Договора за функционирането на 

Европейския съюз за държавна помощ под формата на компенсация за 

обществена услуга, предоставена на определени предприятия, натоварени с 

извършването на услуги от общ икономически интерес и в изпълнение на 

процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-социални услуги“ на 

Програма “Развитие на човешките ресурси” 2021-2027,  Общински съвет –

Дряново: 

1. Упълномощава Кмета на Община Дряново да възложи чрез Акт за 

възлагане изпълнението на услугата от общ икономически интерес 

„интегрирани здравно-социални услуги“  по процедура BG05SFPR002-2.012 

„Иновативни здравно-социални услуги“ на Програма “Развитие на човешките 

ресурси” 2021-2027 на дирекция „Инвестиционна и хуманитарна политика“ в 

Общинска администрация - Дряново, за периода на изпълнение на дейностите 

по проекта. 

2. Услугата „интегрирани здравно-социални услуги“, като услуга от общ 

икономически интерес по процедура BG05SFPR002-2.012 „Иновативни здравно-

социални услуги“ на Програма “Развитие на човешките ресурси” 2021-2027 да 

се предоставя на потребителите без заплащане на такса.  

3. Възлага на Кмета на Община Дряново да предприеме необходимите 

действия по изпълнение на решенията. 

 

ПО ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА 

Искане за допускане изработване на проект за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за подземно 

трасе на ел. кабел за захранване на УПИ VIII-844 от кв.2 по плана на с. 

Царева ливада, общ. Дряново (вх.№3-04-41-1/29.11.2024г) /Във вр. с 

Искане от Григор Юшенлийски/ 

Вносител: Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Г-н Христов ще докладва. Благодаря ви! 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, във 

връзка с желанието на заявителя да се присъедини към електропреносната 

мрежа е изготвена настоящата план-схема. Поради фактът, че се засяга имот 

публична общинска собственост е необходимо вашето съгласие за допускане 

изработване на плана. 

Тодор Георгиев – Благодаря! Становища на постоянните комисии в 12-та 

точка – ФИПКОП и „Устройство“. Сега предоставям възможност на инж. 

Светослав Минчев – председателя на „Устройство на територията“, да докладва 

от името на двете постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – И двете постоянни комисии приеха направеното 

предложение. 

/Становище: ПК „ФИПКОП“ приема направеното предложение. ПК „УТСГВСЕ“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Благодаря Ви! Колеги, въпроси? Преминаваме в режим на 

гласуване - седем гласа, поименно, тъй като не виждам въпроси. 

Поименно гласуване: 
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1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №313 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и на основание чл.134 

ал.2 т.8 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Общински съвет -  

Дряново: 

1. Одобрява задание по чл.125 от ЗУТ за частично изменение на 

подробен устройствен план (ЧИ на ПУП) - план-схема за подземно трасе на ел. 

кабел за захранване на УПИ VIII-844 от кв.2 по плана на с. Царева ливада, 

общ. Дряново. 

2. Разрешава изработването на проект за ЧИ на ПУП - план-схема за 

подземно трасе на ел. кабел за захранване на УПИ VIII-844 от кв.2 по плана на 

с. Царева ливада, общ. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да проведе необходимите 

действия по ЗУТ. 

 

ПО ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА 

Одобряване на проект за подробен устройствен план - план за 

регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за кв.30 и образуването на нови 

кв.30а и кв.30б по регулационния план с. Керека, общ. Дряново, ведно 

с план за вертикално планиране, план-схеми за комуникационно-

транспортна мрежа, за водоснабдяване и електрификация, съгласно 

чл.108 ал.2 от ЗУТ (вх.№3-38-24-10/11.12.2024г) /Във вр. със 

заявление на Петър Петров с вх.№3-38-46 от 22.10.2024г/Вносител: 

Трифон Панчев – кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Ще докладва г-н Христов. 

Йосиф Христов, експерт в Дирекция „АСОС“ – Уважаеми съветници, както 

знаете инвестиционното намерение за изграждане на два нови квартала 

северно от село Керека. Това е проектната документация. Поради фактът, че 
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обхватът е повече от един квартал, одобрението на този план става с решение 

на общински съвет. 

Тодор Георгиев – Въпроси? Но преди това становища на постоянните комисии 

„Устройство“ и ФИПКОП. Уважаеми г-н инж. Светослав Минчев, моля да 

докладвате. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Въпроси, колеги? Не виждам такива. Поименно, 7 гласа – 

преминаваме в режим на гласуване. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 

10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №314 

I. На основание чл.21 ал.1 т.8 и т.11 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация (ЗМСМА) и чл.129 ал.1 от Закона за 

устройство на територията (ЗУТ), във връзка с Протокол №4/09.12.2024г на 

ОЕСУТ при Община Дряново и във връзка с Решение №855 по протокол 

№80/28.06.2023г и Решение №291 по протокол №18/28.11.2024г на ОбС - 

Дряново и въз основа на заявление с вх.№3-38-46/22.10.2024г от Петър 

Недялков Петров, Общински съвет - Дряново одобрява проект за подробен 

устройствен план - план за регулация и застрояване (ПУП-ПРЗ) за кв.30 и 

образуването на нови кв.30а и кв.30б по регулационния план с. Керека, общ. 

Дряново, ведно с план за вертикално планиране, план-схеми за 

комуникационно-транспортна мрежа, за водоснабдяване и електрификация. 

С проекта за ПУП-ПРЗ за кв.30 и образуването на нови кв.30а и кв.30б 

по регулационния план с. Керека, общ. Дряново, ведно с план за вертикално 

планиране, план-схеми за комуникационно-транспортна мрежа, за 

водоснабдяване и електрификация, се образуват 24 нови урегулирани 
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поземлени имота в общо 3 строителни квартала, а именно кв.30 и 

новообразуваните кв.30а и кв.30б по плана на с. Керека, общ. Дряново. 

II. Възлага на Кмета на Община Дряново да изпрати настоящото 

решение за обнародване в „Държавен вестник“ в 7-дневен срок от 

получаването му в Общинска администрация - гр. Дряново. 

III. На основание чл.215 ал.4 от ЗУТ решението подлежи на обжалване в 

30- дневен срок от обнародването в „Държавен вестник" чрез Община Дряново 

пред Габровския административен съд. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА 

Даване на съгласие за предоставяне на имотите – полски пътища и 

напоителни канали, които не функционират, попадащи в масиви за 

ползване, съгласно сключени споразумения между собствениците 

и/или ползвателите за стопанската 2024/2025 година по цена в размер 

на средното рентно плащане за съответното землище (вх.№25-00-351-

1/13.12.2024г) /Във вр. с писмо с изх.№РД-12-04-44/12.12.2024г на 

Областна дирекция "Земеделие" относно изпълнение на процедурата, 

регламентирана в чл.37в ал.16 от ЗСПЗЗ/Вносител: Трифон Панчев – 

кмет на Община Дряново. 

Трифон Панчев – Във връзка с получено писмо от Областна дирекция по 

земеделие, гр. Габрово отправяме искане до Общински съвет – Дряново да 

упълномощи Кмета на Общината да предостави имотите – полски пътища и 

напоителни канали, които не функционират, попадащи в масиви за ползване, 

като цената е в размер на средното годишно рентно плащане за землището. В 

тази връзка правим това предложение. При въпроси и питания сме насреща. 

Благодаря! 

Тодор Георгиев – И аз благодаря! Становище на постоянните комисии 

„Устройство“ и ФИПКОП. Моля инж. Светослав Минчев да докладва от името на 

двете постоянни комисии. 

инж. Светослав Минчев – Благодаря, г-н Георгиев! И двете постоянни 

комисии приеха направеното предложение. 

/Становище: ПК „УТСГВСЕ“ приема направеното предложение. ПК „ФИПКОП“ 

приема направеното предложение./ 

Тодор Георгиев – Колеги, въпроси? Не виждам такива. Преминаваме в режим 

на гласуване в 14-та точка. 

Поименно гласуване: 

1 Александър Македонски ЗА 

2 Антоанета Ставрева ЗА 

3 Владимир Ванев ЗА 

4 Иван Марев ЗА 

5 Любомир Йорданов ЗА 

6 Михаил Ганчев ЗА 

7 Надежда Киселкова-Юмерова ЗА 

8 Николай Минчев ЗА 

9 Пламен Обрешков ЗА 
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10 Преслава Йонкова ЗА 

11 Светослав Минчев ЗА 

12 Тихомир Трифонов ЗА 

13 Тодор Георгиев  ЗА 

ЗА – 13; ПРОТИВ – 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ – 0. 

След проведено обсъждане и гласуване, с 13 /тринадесет/ гласа ЗА, нула гласа 

ПРОТИВ и нула гласа ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ, ОбС–Дряново прие 

РЕШЕНИЕ №315 

На основание чл.21 ал.1 т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл.37в ал.16, във връзка с чл.37в ал.4 от Закона за 

собствеността и ползването на земеделски земи, Общински съвет - Дряново: 

1. Дава съгласие за предоставяне на ползвателите на земеделски земи 

на имотите - полски пътища, които не са необходими за осигуряване на пътен 

достъп до имотите и попадащи в масивите за ползване, съгласно сключените 

споразумения между собствениците и/или ползвателите за стопанската 

2024/2025 година по цена в размер на средното годишно рентно плащане за 

землището, подробно описани в приложен списък, неразделна част от 

настоящото решение. 

2. Дава съгласие за предоставяне на ползвателите на земеделски земи 

на имотите - напоителни канали, които не функционират, попадащи в масиви 

за ползване, съгласно сключените споразумения между собствениците и/или 

ползвателите за стопанската 2024/2025 година по цена в размер на средното 

рентно плащане за съответното землище, подробно описани в приложен 

списък, неразделна част от настоящото решение. 

3. Упълномощава Кмета на Община Дряново да извърши всички 

последващи действия по предоставяне на горепосочените имоти, находящи се 

на територията на община Дряново и сключване на договори с ползвателите. 

Заседанието беше закрито от председателя на ОбС Тодор Георгиев в 15 00 часа. 

…………/п/……………………     ……………/п/………………… 

ТОДОР ГЕОРГИЕВ      инж. СВЕТОСЛАВ МИНЧЕВ 

Председател       Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряново    на Общински съвет – Дряновo  

 

…………/п/……………………     ……………/п/………………… 

НАДЕЖДА КИСЕЛКОВА-ЮМЕРОВА   ИВАН МАРЕВ 

Заместник-председател     Заместник-председател 

на Общински съвет – Дряновo    на Общински съвет – Дряново  

 

Водил протокола: /п/ 

Радослава Вълкова 

Ст. експерт при ОбС-Дряново в дирекция АПИОВО 


